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Llibres 2017

Å 20 llibres publicats

Å Una nova editorial: ING Edicions

Å 200 llibres en catàleg

Å Llibres més venuts al web:

Å Bailar un tango en Madrid, María Peralta (LMF)

Å Trampa de fuego, Núria Martí (LMF)

Å El lazarillo de Tormes (Almadraba)
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Llibres 2017

Col·lecció Tu pots/Tú puedes

Å Cuida la teva imatge personal i les teves relacions socials

Å Planifica i gaudeix del teu temps dôoci

Å El Parlament de Catalunya

Å Habilitats socials a la feina

Å Cómo resolver los conflictos
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Llibres 2017

Å Cruce de mundos, Anna Tortajada

Å Cuentos sorprendentes, VVAA

Å Històries de llegenda de Catalunya, Eugènia Salvador

Å Viu la festa!, Mireia Estapé

Å Molt soroll per res, W. Shakespeare
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Llibres 2017

Å Mecanoscrito del segundo origen, Manuel de Pedrolo

Å Lôilla del Doctor Moreau, H.G. Wells

Å Lôhome que va poder regnar, R. Kipling

Å Marcus Marc i la ruta del Coltan, Núria Climent
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Llibres 2017

Å El peix dels desitjos

Å Tirant lo Blanc

Å Sinbad el Mariner

Å Tant de gust... Senyor Martí i Pol
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Audiollibres 2017

Ampliació del catàleg d'audiollibres en Lectura Fàcil

amb 10 títols de la col·lecció Aktual, de l'editorial La Mar de Fàcil.

Å El temps de les cireres

Å Un rellotge amb dues inicials

Å Contes sorprenents

Å Nhid, la meva germana afganesa

Å Trampa de foc

Å De Chamartín a Collbató

Å El lladre de Tortosa

Å Les mateixes estrelles

Å Catalunya 1714

Å El secret
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http://www.lecturafacil.net/news/nous-audiollibres-en-lectura-facil/


Altres formats

Bailar un tango en Madrid, en Braille
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Catàleg activitats LF

07/02/2018 Associació Lectura Fàcil 9



Presentació llibres

Viu la festa! i Històries de llegenda de Catalunya

amb Política Lingüística (23/05/2017)

a Canet (22/09/2017)
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Presentació llibres

Habilitats socials a la feina

amb Fundación Grupo Sifu
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